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                          Grobbendonk 26/09/2023 
 

Deelnemers    :  Jean-Marie Daems, Raymond Fonteyn, Sonja Boeckx. 
 
 

SECRETARIAAT:  - Verslag Aug  2023 goed gekeurd. 
   - Aangepaste ledenlijsten komen gestaag binnen. De secretaris moet wel vaststellen dat na  
     jaren van steeds maar hetzelfde te moeten herhalen en vriendelijk vragen dit voor sommige  
     clubs geen impact heeft. 
   - Wij, het PVA heeft niet veel persoonlijke gegevens nodig, alleen;  
 NAAM - VOORNAAM – GEBOORTE JAAR (geen datum), DIVISIE en KLASSE - GEEN CATEGORIE, 

     Die laatste wordt automatisch toegekend in onze administratie. Ook het veranderen van  
    Divisie (Recurve en/of Compound) wordt soms niet aangegeven. Dit is, in principe, geen  
    probleem voor het PVA, maar  WEL voor de inrichtende organisator bij het opmaken van  
    de doelindelingen en wegstrijduitslagen.  
    Mogen wij, PVA en zeker voor onze organisatoren, vragen hier rekening mee te willen  
    houden bij het indienen van de volgende ledenlijsten a.u.b.  
  - AVG administratie en opmaak Competitielijst up to date in afwachting van de nog te  
    ontvangen ledenlijsten.  

   - Lijst clubcontacten bijgewerkt,  
   - Site PVA bijgewerkt. 
   
FINANCIES  : - BH bijgewerkt, simulatie in begroting (lees aanpassing prijzengelden en M&V)  
     geïmplementeerd in de huidige aangepaste begroting, dewelke na invoering van  
     aanpassingen een voor het bestuur aanvaard te kort geeft van -102, 18€, hopelijk komen  
     er wat meer schutters opdagen en kunnen wij dit te kort wegwerken tegen eind boekjaar. 
   - Toch effe vermelden dat aan de organisatoren vergoeding (2€/deelnemende schutter)  
     NIET geraakt wordt. We mogen nog blij zijn dat er organisatoren zijn die willen organiseren,  
     spijts het lage deelnemersveld, toch? 
   - Om positief te blijken op de K&P waren er 35 deelnemers, wat toch, misschien, een  
        aanwijzing is dat schutters er terug ‘goesting’ in hebben.. 
  
SPORT : - Eerste wedstrijd Indoor K&P verliep goed tot zeer goed. Er werden dit jaar knalkurken  

  gebruikt i.p.v. metalen ringen. Bij navraag konden de deelnemers dit best appreciëren.   

 - Laat ons hopen dat deze trend zich voortzet, in elk geval, al dank bij voorbaat. 
 - Sportreglement aangepast (zie site PVA) 
 
 
 

 Met vriendelijke groet, 
Secretaris/Penningmeester       Voorzitter 
Raymond Fonteyn       Jean-Marie Daems 
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